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 P R O T O K O Ł  Nr  XIII/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu , 

odbytej w dniu 25 sierpnia 2015r. 

w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

w godz. 13.00  do 15.45 

 

Ad. 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia XIII. Sesji Rady 

Miejskiej  

w Ogrodzieńcu  

Powitał wszystkich zebranych: 

- Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,  

- Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak, 

- Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia, 

- Sołtysów  Gminy Ogrodzieniec,  

- Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,  

- Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy Ogrodzieniec. 

Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana zgodnie z przepisami prawa 

przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. Wszyscy radni zostali 

powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone niezbędne materiały, czyli  

 zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad, 

 projekty uchwał będące przedmiotem obrad.  

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji 

uczestniczyło 15  radnych , co zostało potwierdzone podpisami na liście obecności.   

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad  

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt porządku obrad Radni otrzymali w 

materiałach sesyjnych, po czym zapytał czy będą zgłaszane wnioski dot. porządku 

sesji.  

Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś wniósł o poszerzenie porządku sesji o dodatkowe 

punkty. 

1. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w formie 

bezprzetargowej zabudowanej nieruchomości położonej na terenie Mokrusa w 

gminie Ogrodzieniec 

2. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadań związanych z dofinansowaniem 

przebudowy i budowy chodników przy drogach powiatowych  

3. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta 

i Gminy Ogrodzieniec 
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Porządek obrad został przegłosowany i przyjęty jednomyślnie przez radnych 15 
głosami.  
 

Porządek obrad wg którego była prowadzona sesja przedstawiał się następująco 

 

4. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

6. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa na terenie Miasta i Gminy 

Ogrodzieniec. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/304/2005 Rady Miejskiej 

 w Ogrodzieńcu z dnia 3 czerwca 2005 roku w sprawie regulaminu przyznawania 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym uczniom będącym mieszkańcami 

Miasta i Gminy Ogrodzieniec 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości 

od osób fizycznych na rzecz Gminy Ogrodzieniec z przeznaczeniem na cele 

publiczne. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w formie 

bezprzetargowej zabudowanej nieruchomości położonej na terenie Mokrusa w 

gminie Ogrodzieniec 

17. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadań związanych z dofinansowaniem 

przebudowy i budowy chodników przy drogach powiatowych  

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta 

i Gminy Ogrodzieniec 

19. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza. 

20. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

21. Wnioski i oświadczenia. 

22. Zamknięcie obrad. 
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Ad.3 
Informacja na temat stanu bezpieczeństwa na terenie Miasta i Gminy 
Ogrodzieniec. 
 

Podkomisarz Grzegorz Migdał Komendant  Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu 

przedstawił analizę bezpieczeństwa na terenie gminy Ogrodzieniec od 01.01.2015 

roku do 31.08.2015 roku. Między innymi powiedział - W analizowanym czasie 

funkcjonariusze Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu przeprowadzili na terenie miasta i 

gminy Ogrodzieniec 271 interwencji zgłoszonych na numery alarmowe 997 i 112. W 

większości były to różnego rodzaju interwencje domowe, dotyczące czynów 

zabronionych, sposobu zachowywania się osób będących pod wpływem alkoholu w 

miejscach publicznych, inne interwencje dotyczące naruszeń prawa, stosunków 

sąsiedzkich. 

Ujawniono i nałożono 490 mandatów karnych za różnego rodzaju wykroczenia. 

Zgłoszono bądź ujawniono 70 różnego rodzaju wykroczeń. 

Doszło do 50 zdarzeń kryminalnych, w tym 12 w tzw. 7 kategoriach ( tj kradzież, 

kradzież z włamaniem, rozbój, kradzież pojazdu, zniszczenie mienia, bójka i pobicie, 

uszkodzenie ciała) oraz 48 innych zdarzeń kryminalnych ( oszustwa, nietrzeźwi 

kierujący, przestępstwa przeciwko rodzinie tj alimenty, znęcanie się itp.). 

Wykrycie na koniec sierpnia 2015 roku wynosi odpowiednio : 

ogólne 81,76% 

przestępstw kryminalnych 74,04 % 

w tzw. 7 kategoriach 40,00 % 

kradzieży mienia 27,27 % 

kradzieży z włamaniem 46,67 % 

Miejsca zagrożone zdarzeniami kryminalnymi w gminie : 

Ogrodzieniec ul. Kościuszki, ul. 1 Maja, Osiedle Orzeszkowej, Podzamcze, 

Fugasówka. 

Wyeliminowanie zdarzeń z rejonów Osiedla Żeberko, Osiedla Słowackiego. 

W dniu 29.08.2015 roku w Kiełkowicach w sklepie ogólnospożywczym miał miejsce 

rozbój z użyciem niebezpiecznego narzędzia tj. przedmiotu przypominającego broń 

palną. 

Już w ciągu 15 minut od zgłoszenia pokrzywdzonej właścicielki sklepu Policjanci z 

KP Ogrodzieniec wytypowali oraz zatrzymali sprawcę napadu, którym jak się później 

okazało był 15 letni mieszkaniec Kiełkowic, który posługując się pistoletem hukowym 

wszedł do sklepu i zażądał wydania pieniędzy oraz oddał jeden strzał w kierunku 

pokrzywdzonej, po czym zbiegł ze sklepu. 

Decyzja Sądu Rędzinnego i Nieletnich w Zawierciu został on umieszczony na okres 3 

miesięcy w schronisku dla nieletnich do czasu wydania wyroku skazującego. 

 

Analiza zagrożeń w ruchu drogowym na terenie gminy Ogrodzieniec od 01.01.2015 

roku do 31.08.2015 roku. 

Zdarzenia drogowe 

wypadki : 9 ( na 68 do jakich doszło w powiecie ) 
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kolizje : 64 ( na 559 do jakich doszło w powiecie ) 

zabici : 0 ( 9 zabitych w tym roku ) 

ranni : 10 

Miejsca gdzie najczęściej dochodzi do zdarzeń drogowych na terenie gminy 

Ogrodzieniec : 

ul. Kościuszki ( DW – 790 ) 6 zdarzeń 

Fugasówka ul. Poniatowskiego ( DW – 791 ) 5 zdarzeń 

Podzamcze do miejscowości Giebło 5 zdarzeń 

ul. Olkuska ( DW – 791 ) 4 zdarzenia 

ul. 1 – go Maja ( DW – 790 ) 2 zdarzenia 

Miejsca najbardziej zagrożone zdarzeniami w ruchu drogowym :  

DW – 790 na odcinku Fugasówka – Ogrodzieniec na Niegowonice ( przekraczanie 

dozwolonej prędkości, wyprzedzania) 

DW – 790 ul. Kościuszki – skrzyżowanie z ul. 1 Maja rejon przejścia dla pieszych na 

wysokości Szkoły – wymuszanie pierwszeństwa pieszym, wymuszanie 

pierwszeństwa kierującym  

ul. 1 Maja droga na Niegowonice, ul. Kościuszki, ul. Wojska Polskiego ( Podzamcze 

– droga na Giebło ), ul. Olkuska – przekraczanie dozwolonej prędkości. 

We wskazane miejsca WRD KPP Zawiercie kieruje patrole dokonujące pomiarów 

prędkości, badania na urządzeniach FST ( wykrywanie alkoholu w wydychanym 

powietrzu ). 

 

W dyskusji jaka wywiązała się po wystąpieniu zaproszonych gości - radni wskazywali 

między innymi na  

 

Radny Szczygieł Patryk wskazał na problem z poruszającymi się po naszym terenie 

(po lasy, ścieżki rowerowe, szlaki) quadami, po czym zaproponował aby Policja 1-2 

razy w miesiącu wysłała patrol - być może informacja o kontrolach policji i 

nakładanych karach przyniesie jakieś efekty. 

 

Przewodniczący Rady poruszył następujące kwestie:  

- problemy z ruchem komunikacyjnym w centrum Zawiercia, jakie można podjąć 

działania zmierzające do szybkiego wybudowania obwodnicy dla Zawiercia, 

-  parkowanie samochodów w centrum Podzamcza, 

- dzikie wysypiska śmieci , 

 

Sołtys Fugasówki zgłosił niebezpieczeństwo na drodze głównej z powodu dużej 

prędkości poruszających się samochodów. Skrzyżowanie z ulica na Bzów brak 

oznakowania. 

 

Radny Janoska J. skrzyżowanie na Fugasówce - jest tam ruchliwa droga, dojście do 

przystanku, uczniowie wsiadają i  wysiadają z gimbusa - jest  tam niebezpiecznie. 
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Radny poruszył następnie sprawę, która była zgłoszona do Policji, podano kto i kiedy 

wywozom śmieci i nic w tej sprawie nie zrobiono, nikogo nie ukarano mimo ze 

wszystkie potrzebne do ujęcia sprawcy dane były zgłoszone. 

 

Radny Wałek G. na ul 1 Maja w Ogrodzieńcu nadmierna prędkość szczególnie dot. 

przejeżdżających samochodów ciężarowych które są często przeładowane i 

występuje tam duże niebezpieczeństwo. 

 

Radna Stanek E. również zgłosiła problemy z nadmierną prędkością oraz złym 

oznakowanie dróg. 

 

 

Komendant  ustosunkował się do zgłoszonych uwag , udzielił odpowiedzi na pytania  

zaproponował też radnemu Janosce wspólne omówienie zgłoszonej sprawy w tym 

celu zaprosił go do siebie na Komisariat Policji.  

 

Na zakończenie dla podsumowania ustalono aby zorganizować wspólne spotkanie 

Radnych i przedstawicieli Policji na którym będą dokładnie zgłaszane i omawiane 

zagrożenia występujące na naszym terenie, będzie ocena tych zagrożeń ,można 

będzie udać się w teren ocenić sytuacje i wspólnie z policjantami z ruchu drogowego 

dokonać analizy potrzeb – czy są zasadne czy wymagają opiniowania. 

 

 

 
Ad. 4 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec. 
 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywna opinie komisji rady. 

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania :  

Głosów „Za”  - 15 

Głosów „Przeciw” - 0 

Głosów „Wstrzymujących się-0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, że.  

Uchwała Nr XIII/100/2015 w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie miasta i gminy Ogrodzieniec została przyjęta 

 
 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xiii_100_2015.pdf
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Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/304/2005 Rady Miejskiej 
 w Ogrodzieńcu z dnia 3 czerwca 2005 roku w sprawie regulaminu 
przyznawania pomocy materialnej o charakterze socjalnym uczniom będącym 
mieszkańcami Miasta i Gminy Ogrodzieniec 
 

Kierownik OPS pani Slodek D.   poinformowała - zgodnie ustawą o systemie oświaty  

rada gminy uchwala regulamin udzielania pomocy materialnej o charakterze  

socjalnym. 

Zmiana przedmiotowej uchwały podyktowana jest zmianami dwóch  ustaw 

bezpośrednio związanych z przyznawaniem pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym, a mianowicie: 

1. Ustawy o pomocy społecznej, która określa progi dochodowe niezbędne do 

ustalania uprawnień, 

2. Ustawy o świadczeniach rodzinnych, na podstawie której ustala się wysokość 

stypendium. 

Dotychczasowa Uchwała nr XXIX/235/2012 określa stałe kwoty miesięcznego 

dochodu na osobę w rodzinie oraz wysokość stypendium. 

W przypadku zmiany wysokości zasiłku rodzinnego, zmienia się również kwota 

najniższego stypendium.  

Przykład: obecnie zasiłek rodzinny o którym mowa w art. 6 ust. 2 pkt 2 ustawy  z dn. 

28 listopada 2003r. o świadczeniach rodzinnych wynosi 106,00zł. 

Stypendium socjalne nie może być niższe niż 85% wysokości zasiłku rodzinnego tj. 

na dzień dzisiejszy 90,00zł oraz 80% wysokości zasiłku rodzinnego tj. 85.00zł – w 

zależności od sytuacji dochodowej rodziny. 

Od 1 listopada 2015r. zasiłek rodzinny o którym mowa wyżej zostaje zmieniony z 

kwoty 106,00zł na 118,00zł. Tym samym kwota stypendium szkolnego ulegnie 

zmianie. 

Przykład:  

118 x85%= 100,30zł, w zaokrągleniu -  101,00zł 

118x80%=   94,40zł, w zaokrągleniu   -  95,00zł 

Wysokość zasiłku rodzinnego od 1 listopada 2015r. 

 89 zł na dziecko w wieku 0-5 lat (wzrost o 12 zł), 
 118 zł na dziecko w wieku 6-18 lat (wzrost o 12 zł), 
 129 zł na dziecko w wieku 19-23 lata (wzrost o 14 zł).  

od 1 listopada 2016: 

 95 zł na dziecko w wieku 0-5 lat (wzrost o 6 zł), 
 124 zł na dziecko w wieku 6-18 lat (wzrost o 6 zł), 
 135 zł na dziecko w wieku 19-23 lata (wzrost o 6 zł,).  

od 1 listopada 2017:  

 100 zł na dziecko w wieku 0-5 lat (wzrost o 5 zł), 
 130 zł na dziecko w wieku 6-18 lat (wzrost o 6 zł), 
 140 zł na dziecko w wieku 19-23 lata (wzrost o 5 zł). 
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Wysokość kryterium na osobę w rodzinie:  456,00zł 

Wysokość kryterium na osobę w rodzinie od 1 października 2015r.: 514 zł (wzrost o 58 

zł)   

W związku z tym, że kwoty kryterium dochodowego w pomocy społecznej oraz kwoty 

świadczeń wynikających z ustawy o świadczeniach rodzinnych co roku będą 

podlegały zmianom ustalenie wysokości stypendium szkolnego jak również 

wysokości dochodu na osobę w rodzinie procentowo a nie kwotowo jest 

uzasadnione.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Radni nie mieli uwag . 

Projekt uchwały uzyskał pozytywna opinie komisji rady. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania :  

Głosów „Za”  - 15 

Głosów „Przeciw” - 0 

Głosów „Wstrzymujących się”- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XIII/101/2015 w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXXII/304/2005 Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 3 czerwca 2005 

roku w sprawie regulaminu przyznawania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym uczniom będącym mieszkańcami Miasta i Gminy Ogrodzieniec została 

przyjęta. 

 
 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości. 
 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywna opinie komisji rady. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania :  

Głosów „Za”  - 15 

Głosów „Przeciw” - 0 

Głosów „Wstrzymujących się” - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XIII/102/2015 w sprawie zamiany 

nieruchomości. została przyjęta 

 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xiii_101_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xiii_102_2015.pdf
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Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 
nieruchomości od osób fizycznych na rzecz Gminy Ogrodzieniec z 
przeznaczeniem na cele publiczne. 

Uzasadnienie merytoryczne do uchwały przedstawił Burmistrza  MiG Pan Andrzej 

Mikulski , który miedzy innymi  poinformował : działka nr 84/1 o pow.0,0026 ha i 

działka nr 84/2 o pow.0,0693 ha położone w Żelazku są własnością Pani Jadwigi 

Gumułka w 5/6 części i Kazimiery Marciniak w 1/6 części od wielu lat są zajęte pod 

remizę OSP i plac zabaw w Żelazku. W związku z regulacją stanu prawnego 

zachodzi konieczność ich nabycia na rzecz Gminy Ogrodzieniec.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywna opinie komisji rady. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania :  

Głosów „Za”  - 15 

Głosów „Przeciw” - 0  

Głosów „Wstrzymujących się” - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, że  

Uchwała Nr XIII/103/2015 w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 

nieruchomości od osób fizycznych na rzecz Gminy Ogrodzieniec z przeznaczeniem 

na cele publiczne została przyjęta.  

 

 
Ad. 8. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 
służebności przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. 

Uzasadnienie merytoryczne do uchwały przedstawił Burmistrza  MiG Pan Andrzej 
Mikulski , który miedzy innymi  poinformował  zachodzi konieczność ustanowienia 
służebności przesyła w celu polepszenia warunków przesyłu energii elektrycznej dla 
mieszkańców gminy. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywna opinie komisji rady. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania :  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xiii_103_2015.pdf


Strona 9 z 17 

 

Głosów „Za”  - 14 

Głosów „Przeciw” - 1 

Głosów „Wstrzymujących się” -0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, że  

Uchwała Nr XIII/104/2015 w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. została przyjęta 

 
 
Ad. 9. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 
służebności przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. 

dot. Ryczów ul. Turystyczna 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania :  

Głosów „Za”  -  

Głosów „Przeciw” -  

Głosów „Wstrzymujących się”  

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała nie została przyjęta  

 

Ad. 10 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 
służebności przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A 

Dot. Ryczow ul, Ogrodzieniecka 
 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywna opinie komisji rady. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania :  

Głosów „Za”  - 14 

Głosów „Przeciw” - 1  

Głosów „Wstrzymujących się”- 0  

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, że  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xiii_104_2015.pdf
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Uchwała Nr XIII/105/2015 w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. została przyjęta 

 

 
Ad. 11 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 
służebności przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. 

Dot. Ryczow ul. Babiogorska 
 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywna opinie komisji rady. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania :  

Głosów „Za”  - 13 

Głosów „Przeciw” - 2 

Głosów „Wstrzymujących się” 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XIII/106/2015 w sprawie wyrażenia 

zgody na odpłatne ustanowienie służebności przesyłu na rzecz TAURON 

Dystrybucja S.A. została przyjęta. 

 
 
Ad. 12 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 
służebności przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. 

Dot. Ryczow ul.  Ogrodzieniecka 

Uzasadnienie merytoryczne do uchwały przedstawił Burmistrza  MiG Pan Andrzej 
Mikulski , który miedzy innymi  poinformował   
 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywna opinie komisji rady. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania :  

Głosów „Za”  - 14 

Głosów „Przeciw” - 1 

Głosów „Wstrzymujących się” 0 

Rozstrzygnięcie 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xiii_105_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xiii_106_2015.pdf
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Przewodniczący Rady stwierdził, że  

Uchwała Nr XIII/107/2015 w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. została przyjęta. 

 
 
Ad. 13 
Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w formie 
bezprzetargowej zabudowanej nieruchomości położonej na terenie Mokrusa w 
gminie Ogrodzieniec 

Uzasadnienie merytoryczne do uchwały przedstawił Burmistrza  MiG Pan Andrzej 

Mikulski , który miedzy innymi  poinformował  W  związku  z  wyłożonym  do  

publicznego  wglądu  zawiadomieniem o  wykazie  nieruchomości  przeznaczonych  

do  sprzedaży  w  formie  przetargu  oraz   planowanym  ogłoszeniem  dot.  przetargu   

na   sprzedaż  nieruchomości  zabudowanej  sklepem  tj.  działki  nr  221/1  o  

powierzchni  305  mkw.  Gminna  Spółdzielnia  „ Samopomoc  Chłopska  ”  w  

Ogrodzieńcu  w  dniu  24  lipca  2015r.  złożyła  pismo  o  odstąpienie  od  sprzedaży  

przetargowej   wymienionej  działki  z  uzasadnieniem,  iż  wartość  wycenionych  

zabudowań – sklepu  znacznie  przewyższa  wartość  wycenionego  gruntu.  Zgodnie  

z  operatem  szacunkowym  wartość  budynków  i  budowli  stanowi  kwotę  

29.702,00  zł,  natomiast  wartość  gruntu  15.000,00  zł.   

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywna opinie komisji rady. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania :  

Głosów „Za”  - 10 

Głosów „Przeciw” - 0 

Głosów „Wstrzymujących się”-  5 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 

Uchwała Nr XIII/108/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w formie 

bezprzetargowej zabudowanej nieruchomości położonej na terenie Mokrusa w 

gminie Ogrodzieniec. została przyjęta 

 
 
Ad. 14 
Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Zawierciańskiemu na realizację zadań związanych z 
dofinansowaniem przebudowy i budowy chodników przy drogach powiatowych  

Uzasadnienie merytoryczne do uchwały przedstawił Burmistrza  MiG Pan Andrzeji , 

który miedzy innymi  poinformował   z budżetu Gminy proponujemy przeznaczyć  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xiii_107_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xiii_108_2015.pdf
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środki finansowe  na dofinansowanie zadań inwestycyjnych dotyczących budowy i  

przebudowy chodników  w następujących miejscowościach: 

1) przebudowa chodnika w Kiełkowicach ul. Turystyczna – 10.000,00 zł, 

2) przebudowa chodnika w Fugasówce ul. Bzowska – 40.000,00 zł 

3) budowa chodnika w Ryczowie Kolonii ul. 3 Maja  i w Podzamczu ul. Krakowska – 

30.000,00 zł. 

Łączna kwota pomocy Gminy Ogrodzieniec dla Powiatu Zawierciańskiego to 

80.000,00 zł      (słownie: osiemdziesiąt tysięcy złotych). 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywna opinie komisji rady. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania :  

Głosów „Za”  - 15 

Głosów „Przeciw” - 0 

Głosów „Wstrzymujących się” - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, że  

Uchwała Nr XIII/109/2015 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadań związanych z dofinansowaniem przebudowy i 

budowy chodników przy drogach powiatowych w Gminie Ogrodzieniec została 

przyjęta.  

 
Ad.15 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 
Miasta i Gminy Ogrodzieniec 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Patryk Szczygieł poinformował  
Pismem z dnia 15 maja 2015 r. Wojewoda Śląski w sprawie o nr   KOI.1411.50.2015 
przekazał skargę pana Stanisława Szlachty na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 
Ogrodzieniec. 
Pan Stanisław Szlachta pismem z dnia 20 stycznia 2015 r. zwrócił się do Burmistrza 
Miasta i Gminy o wyjaśnienie kwestii odpadów złożonych na działce gminnej 
użytkowanej przez Klub Sportowy Giebło.  
W terminie odpowiedź nie została udzielona.  
Teren, na którym są złożone odpady, jest użytkowany przez Klub Sportowy Giebło na 
cele sportowo-rekreacyjne. Wymagane jest wykonanie prac niwelacyjnych. Sposób 
zagospodarowania ternu i sposobu dalszego postępowania ze złożonymi odpadami 
zostanie ustalony w trakcie spotkania z mieszkańcami Sołectwa Giebło i władzami 
klubu sportowego. 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xiii_109_2015.pdf
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Burmistrza MiG wyjaśnił zaistniałą sytuacje – szczegółowe wyjaśnienia znajdują się 

w piśmie skierowanym do pana Szlachty – kopia pisma w załączeniu do niniejszego  

protokołu. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania :  

Głosów „Za”  - 4 

Głosów „Przeciw” - 0 

Głosów „Wstrzymujących się” 11 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XIII/110/2015 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec została 

przyjęta. 

 

 
Ad. 16 
Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza. 
 
Radna Jolanta Ciołczyńska podziękowała strażakom OSP którzy przeprowadzili 

bardzo profesjonalnie akcję usuwania gniazda szerszeni. Była to bardzo 

niebezpieczna  akcja, którą strażacy wykonali profesjonalnie i bardzo sprawnie. 

Powiadomili sąsiadów, że takie działania będą prowadzone, następnie przebrani w 

odpowiednie stroje szybko usunęli kokon.  

 

Radna Baran Wioletta w imieniu mieszkańców Mokrusa właścicieli działek rolnych 

położonych  za tzw. „górką” zwróciła  się z prośbą o wznowienie drogi dojazdowej do 

pól. Brak drogi utrudnia  im możliwość wykonywania prac polowych , stanowi również 

zagrożenie bezpieczeństwa w drodze  dojazdowej do pól. Do interpelacji załączone 

zostały podpisy właścicieli  działek rolnych  wnioskujących o wznowienie drogi. 

 

Radna Stanek Elżbieta zgłosiła - mieszkańcy Kiełkowic zwracają się z prośbą o 

zapewnienie komunikacji w sołectwie. Na zebraniu wiejskim które odbyło się  

17.08.2015r podjęto uchwałę zobowiązując Pana Burmistrza do zapewnienia 

komunikacji. Kurs linii nr 8 dowozi ludzi do pracy, młodzież do szkół, ludzi starszych 

do Ośrodka Zdrowia w Kromołowie oraz Przychodni Zdrowia przy hucie Zawiercie . 

natomiast przedłużenie linii nr 7 do końca Kiełkowic zapewni mieszkańcom 

swobodne korzystanie z usług Urzędu MiG oraz z Ośrodka Zdrowia w Ogrodzieńcu. 

Mieszkańcy proszą o przychylność Pana Burmistrza i Rady Miejskiej o to aby 

sołectwo nie było odcięte od Gminy ,Powiatu i reszty świata. 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xiii_110_2015.pdf
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Radny Janoska Jerzy - w imieniu mieszkańców Markowizny i Fugasówki zwrócił się z 

prośbą o interwencje w Powiatowym Zarządzie Dróg w Zawierciu o naprawę ulic: 

Mickiewicza, Kolejowej i Markowizny oraz ul. Reja – są tam ubytki nawierzchni.  

Pytanie - jakie są obecnie ustalenia dotyczące ulicy Krótkiej – kwestia odpisu tych 

nieruchomości, których mieszkańcy przekazali na rzecz drogi. 
 

 
Odpowiedzi Burmistrza:  

Ulica Sosnowa w Mokrusie - w najbliższym czasie ogłosimy przetarg na 

modernizację tej drogi. Próbujemy od dłuższego czasu rozmawiać z właścicielami 

działki, którą chcieliśmy wykupić celem poszerzenia tej drogi. Niestety do tej pory nie 

ma zgody z ich strony. Jeżeli nie zdecydują się odsprzedać Gminie kilku metrów 

kwadratowych gruntu, to nie będzie poprawy dojazdu do pól o co pyta radna. 

Wytyczanie nowej drogi nie ma sensu, jeżeli można dojechać do pól ulicą Sosnową.  

Byliśmy z radną E. Stanek w Zakładzie Komunikacji Miejskiej w Zawierciu i 

rozmawialiśmy z dyrektorem ZKM w sprawie kursów autobusowych – jest szansa, 

aby od przyszłego roku utrzymać komunikację w Kiełkowicach. Na zebraniu sołeckim 

w tej miejscowości w dniu 17 września rozmawialiśmy z mieszkańcami i umówiliśmy 

się, że zostaną doprecyzowane niezbędne kursy linii 7 i 8, aby zapewnić dojazd do 

szkół i do pracy.  

Interwencję w sprawie dróg na Fugasówce i Markowiźnie przekażę do PZD w 

Zawierciu. Obecnie trwają prace związane z regulacją własności gruntów przy ulicy 

Krótkiej. 

 
 
Ad. 17  
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 
 
8 lipca odbyło się posiedzenie Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego, 
powołanego decyzją Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec w związku z sytuacją 
potencjalnego zagrożenia dla środowiska spowodowaną informacjami prasowymi i 
telewizyjnymi o składowaniu odpadów poprzemysłowych w wyrobisku na terenie 
Cegielni w Ogrodzieńcu. Po wizji w terenie z udziałem właściciela firmy stwierdzono, 
że składowane odpady pochodzą z odpylania spalin z jednej z hut w województwie 
śląskim, które wg oświadczenia właściciela dodawane będą jako dodatek do gliny 
przy produkcji cegły i bloczków ceramicznych. Właściciel oświadczył, że działa 
legalnie, a aktualnie prowadzona jest kontrola przez Wojewódzki Inspektorat 
Ochrony Środowiska i Starostwo Powiatowe w Zawierciu. Inspekcja podczas 
czynności pobrała próbki do badań, które będą podstawą do dalszych czynności. 
 
10 lipca została podpisana umowa pomiędzy gminą Ogrodzieniec a Bankiem PKO 
BP na emisję obligacji gminnych w latach 2015-2017. Łączna kwota emisji to 7 mln 
złotych i przeznaczone będą na inwestycje gminne z wykorzystaniem funduszy 
europejskich zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. 
 
13 lipca w MOK Zawiercie odbyły się uroczystości powiatowego Święta Policji z 
udziałem zastępcy Śląskiego Wojewódzkiego Komendanta Policji insp. Piotra Kucia. 
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Na uroczystości oficjalnie przekazano obowiązki Komendanta Powiatowego Policji w 
Zawierciu mł. insp. Ryszardowi Skowrońskiemu. Komendantem Komisariatu Policji w  
Ogrodzieńcu został pełniący dotychczas te obowiązki podkom. Grzegorz Migdał. 
 
13 – 24 lipca Burmistrz przebywał na urlopie wypoczynkowym. 
 
31 lipca spotkanie z wykonawcą remontu szkoły w Gieble – były problemy z 
nieszczelnym dachem , wykonawca zobowiązał się do poprawienia dachu i jest 
umowa i od nowa zostanie pokrycie dachu wykonane 
 
4 sierpnia w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w Katowicach odbyło się spotkanie 
Burmistrza z przedstawicielami ZDW oraz projektanta chodnika przy ulicy Wojska 
Polskiego w Podzamczu. Gmina Ogrodzieniec pełni funkcję inwestora zastępczego w 
imieniu Województwa Śląskiego przy inwestycji, a w bieżącym roku wykonany 
zostanie odcinek od „figury” do skrzyżowania z ul. Krakowską. Wartość inwestycji - 
600 tys.zł, z czego 233 tys.zł pochodzi z budżetu Gminy. 
 
 
17 sierpnia w Starostwie Zawiercie odbyło się spotkanie w sprawie nowego okresu 
programowego Perła Jury. Lokalna Grupa Działania "Perła Jury" w chwili obecnej 
prowadzi konsultacje społeczne dot. określania potrzeb mieszkańców na realizację 
działań w nowym okresie programowania. Burmistrz zwrócił  się do radnych i 
sołtysów oraz wszystkich grup aktywnych społecznie o zainteresowanie się  tym 
tematem i zgłaszanie potrzeb.  Na stronach internetowych Urzędu dostępna jest  
ankieta  dot. oczekiwań mieszkańców LGD "Perła Jury" w latach 2014-2020. W ten 
sposób mieszkańcy mają szansę na przekazanie swoich pomysłów, które mogą 
zostać zamieszczone w nowej Lokalnej Strategii Rozwoju LGD "Perła Jury". 
 
W terminie do 31 sierpnia br. producenci rolni mogą złożyć wniosek o zwrot podatku 
akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji 
rolnej .Do wniosku należy dołączyć faktury potwierdzające zakup oleju napędowego 
Zwrot następuje na podstawie przedłożonych dokumentów. 
 
W sprawach urzędowych  
- barszcz Sosnowskiego na terenie gminy - po zlokalizowaniu rośliny - barszcz 
 Sosnowskiego na obszarze gminy, wykonano niezbędne prace przygotowawczo-
organizacyjne po czym przystąpiono na przełomie lipca/sierpnia do niszczenia rośliny 
 metodą mechaniczno-chemiczną. 
 
- Od 1 września  zmiany w Urzędzie  Miasta i Gminy - mamy nowy regulamin 
organizacyjny Urzędu, powstały dwa nowe referaty, dokonano podziału zadań i 
kompetencji w poszczególnych referatach , obecnie w Urzędzie MiG mamy 
następujące referaty   
Referat Organizacyjny kieruje Sekretarz Miasta i Gminy 
Referat Spraw Społecznych – będzie nowy wakat na stanowisko menadżera i 
promocji  
Referat Spraw Obywatelskich i Urząd Stanu Cywilnego kieruje Kierownik pani 
Raczek 
Referat Finansowy kieruje Skarbnik Miasta i Gminy 
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Referat Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego  kieruje Pani Ewa 
Marzecka 
Referat Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Kieruje Pan Piotr Mikulski  
Referat Gospodarki Komunalnej i Gospodarki Mieniem Kieruje Pani Wanda Łydka 
 
Od 1 września zmieniają się godziny funkcjonowania Urzędu Miasta i Gminy 
Ogrodzieniec. Zgodnie z sugestiami mieszkańców zostały wydłużone w poniedziałek 
godziny pracy urzędu do godziny 17.00.Natomiast ze względu na 40 godzinny 
wymiar czasu pracy skrócone zostały godziny pracy urzędu w piątek do 14.30. 
Aktualne godziny funkcjonowania Urzędu Miasta i Gminy Ogrodzieniec: Poniedziałek 
8.00-17.00,Wtorek-Czwartek 7.30-15.30, Piątek 7.30-14.30. 
 
Centrum Kształcenia Ustawicznego W Zawiercie oraz Miejsko Gminny Ośrodek 
Kultury w Ogrodzieńcu Zapraszają na  bezpłatne kwalifikacyjne kursy zawodowe  
W zawodach: opiekunka środowiskowa i technik usług kosmetycznych 
Istnieje na miejscu możliwość zdobycia wiedzy i umiejętności niezbędne do podjęcia 
pracy w zawodzie Szczegółowe informacje i zapisy w biurze MGOK w Ogrodzieńcu  
 
Przetargi ;  

Ogłoszono zamówienie usługi na przewóz uczniów szkół podstawowych, zespołu 
szkolno-przedszkolnego i gimnazjum na terenie Gminy Ogrodzieniec w roku 
szkolnym 2015/2016. Wykonawca któremu udzielono zamówienia to Firma 
Przewozowa Jaw-Bus Anna Jaworska, z Podzamcza. 

Ogłoszono drugi przetarg na świadczenie usług wywozu odpadów komunalnych od 
mieszkańców Mig Ogrodzieniec  
 
Rozstrzygnięto konkurs na Opracowanie koncepcji architektoniczno-urbanistycznej 

rozbudowy Przedszkola Publicznego przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w 

Ogrodzieńcu Nagroda k konkursie było zaproszenie do negocjacji bez ogłoszenia co 

najmniej dwóch autorów wybranych prac konkursowych Zespół konkursowy wybrał 

prace autorską pracowni architektury z Nowego Sącza 

Praca dot. Opracowanie koncepcji rozbudowy o dodatkowe pomieszczenia, budynku 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Ogrodzieńcu na potrzeby Przedszkola 

Publicznego dla 50 dzieci. Przy opracowaniu koncepcji należało uwzględnić ,że 

projektowana rozbudowa musi nawiązywać do istniejącego budynku szkoły i tworzyć 

z nią jedną całość. Ponadto przy opracowywaniu koncepcji rozbudowy należało 

uwzględnić komunikację (dojście i dojazd) na dziedziniec wewnętrzny i do sali 

gimnastycznej oraz maksymalnie ograniczyć zaciemnienie istniejących pomieszczeń. 

Inwestor planuje rozbudowę budynku oświatowego o pomieszczenia dla Przedszkola 

Publicznego w których możliwa będzie opieka nad dziećmi w wieku3 i 4 lat.  

Rozbudowa będzie obejmować: budynek parterowy bez podpiwniczenia, 2 sale 

dydaktyczne dla dzieci, sale ruchową przeznaczoną na zajęcia edukacyjne dzieci 

oraz organizację uroczystości przedszkolnych dla dzieci i rodziców, magazyn na 

pomoce dydaktyczne i specjalistyczny sprzęt oraz przyrządy gimnastyczne,  

zaplecze kuchenne (pomieszczenie do przygotowywania śniadań i podwieczorków 
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oraz wydawania obiadów i zmywania naczyń), magazyn gospodarczy, szatnie dla 50 

dzieci wraz z wyposażeniem, toalety, docieplenie nowego budynku, system 

wentylacji grawitacyjnej, wyposażenie rozbudowanej części przedszkola w meble, 

pomoce dydaktyczne i zabawowe (roleta do wykonywania dekoracji, nagłośnienie - 

mikrofony ściągające, drabinki gimnastyczne, tablica multimedialna mobilna). 

Opracowana przez pracownię architektury koncepcja została zaprezentowana na 

tablicach podczas sesji. 

 
 
Ad. 18 
 
Wnioski i oświadczenia. 
Nie zgłoszono 
 
 
 
Ad. 19 
Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku 

z tym dokonał zamknięcia  sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.  

Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 15.45 

 

Podpis protokolanta:    Podpis przewodniczącego obrad: 

 


